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Vragen van het lid Albert de Vries (PvdA) aan de minister voor Wonen en 
Rijksdienst over verdere problemen met PUR isolatie (ingezonden 2 juli 2013). 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van de berichtgeving over de gevolgen van PUR 
vloerisolatie?1 

Vraag 2
Bent u geschrokken van de gezondheidsklachten die de huurders van 
WoonFriesland ervaren, die zo ernstig zijn dat de GGD heeft besloten tot een 
onderzoek naar de PUR isolatie? 

Vraag 3
Deelt u de mening dat, nu steeds meer problemen met PUR isolatie bekend 
worden, het zekere voor het onzekere genomen moet worden en een tijdelijk 
moratorium op PUR vloerisolatie verstandig is? Kunt u uw antwoord 
toelichten? 

Vraag 4
Wanneer informeert u de Kamer over de bevindingen uit het nader onderzoek 
dat door TNO wordt uitgevoerd? 

Vraag 5
Kunt u aangeven welke andere mogelijkheden voor vloerisolatie mogelijk zijn, 
behalve PUR? Kunt u aangeven hoe de milieuprestatie van deze alternatieve 
mogelijkheden zich verhoudt tot de milieuprestatie van PUR-isolatie? 

Vraag 6
Bent u bereid deze vragen voor de procedurevergadering van de algemene 
commissie Wonen en Rijksdienst op 4 juli a.s. te beantwoorden?

1 http://nos.nl/artikel/522350-onderzoek-purisolatie-friesland.html
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